
Zápis ze zasedání parlamentu
 4. 5. 2011 19:00,

zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Zápis provedla: Pavla Slezáková

1 Začátek schůze 19:00
Schůzí  předcházela  od 18:30 debata o rozdělení  financí  z  Fondu projektů
prezidenta SU.

2 Zdražování kolejného
Na zasedání  Studentského parlamentu  přijal  pozvání  Ing.  Zdeněk Zmrzlík,
ředitel Správy účelových zařížení ČVUT(SÚZ) a seznamuje přítomné s plánem
zdražení kolejného o 5%. Navrhuje uzavřít dohodu, v jejímž obsahu se při
souhlasu  SU  se  zdražením  zaváže  SÚZ  dodržením  domluvených  výhod
(např.udržení jednoho ekonomického  jídla do 30Kč, zachování podpory SÚZ
při akcích SU, ...)

Ing.  Zmrzlík  poukazuje  na  špatnou  ekonomickou  situaci  SÚZ  a  potvrzuje
prezidentovi  SU  páteční  schůzku  (6.5.2011),  zodpoví  všechny  otázky
delegátů týkající se SÚZ a odchází.

Debata  kandidátů  o  podepsání  nabízené  dohody.  Delegáti  se  shodují,  že
nesouhlasí s podpisem smlouvy. Uvědomují si případné následky a navrhují
své požadavky pro případ, že bude nutné dohodu podepsat.

3 Exekuční příkaz na na 192 337 Kč
Centrála SU zaplatila Fin. Úřadu částku na 192 337 Kč, která se týká rádia
Akropolis.  Stanislav  Šmejkal  seznamuje  delegáty  s  okolnostmi:  Rádio
Akropolis  dostalo  v  rcce  2005  státní  dotaci  a  díky  kontole,  která  zjistila
nesrovnalosti, bylo nutné částku vrátit. Následovalo penále, žádosti o snížení
a vleklé spory, které vyústily až do nutnosti uhrazení částky.

4 Schválení zápisu z minulé schůze Studentského parlamentu
Počet osob s hlasovacím právem: 13

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání
parlamentu ze dne 2. 3. 2011 ve znění, v jakém byl zaslán do
konference parlament.“

→OHP: 13; 13:0:0  Schváleno

→Odchází delegát Křesťanského klubu  počet osob s hlasovacím právem: 12
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5 Schválení ekonomických ceníků
Usnesení:
„Studentský Parlament SU ČVUT schvaluje ceníky ekonomické
činnosti Adobe Academie v klubu Silicon Hill 1000Kč vč. DPH a Cisco
Networking Akademie ve výši 2100 Kč bez DPH.“

→OHP: 12; 12:0:0  Schváleno

6 Senátorky
Informační bod, Pavla Slezáková informuje o konání akce Senátorky, kterou
pořádá v červnu nadační fond Cesta naproti a žádá dobrovolníky, kteří jsou
ochotni pomici, aby se jí ozvali.

7 Majáles
Informační bod, Tomáš Zloch informují  o průběhu příprav studentské free
zóny, nabádají k podpoře kandidáta na krále, Tomáše Kouřima, připomínají
poslední šance ke koupi vstupenek na Majáles.

8 Oslava - pozvánka
Tomáš Zloch a Radim Roška zvou členy SU na oslavu svých narozenin v
grilovacím centru Silicon Hill 7. 5. 2011.

9 Různé
Rozdělení pošty

Distribuce plakátů

10 Konec schůze 21:35

Další  zasedání  Studentského  parlamentu  bude  oznámeno  v
konferenci parlament. (Pravděpodobně neformální setkání v létě)
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